
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/23-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-00-23-18 

Rijeka,  14. 17. listopad 2023. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 6. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  17. listopad 2023. godine, s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  

 Paulo Mulac, zamjenik predsjednika VMO Srdoči 

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 

 Dražen Kalanj, tajnik MO – privremena zamjena 
 

Odsutni:  
 
Ostali nazočni: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Robert Urek 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 5. sjednice Vijeća MO Srdoči. 

 
 
DNEVNI RED: 

  

1. Osvrt na održane programe Dan Sporta 2023. i Dan MO 2023. - Križevica 

2. Komunalna problematika – zahtjevi i zamolbe građana  

3. Razno 
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AD1 

Predsjednik Vijeća u osvrtu na održane programske aktivnosti Dan Sporta i Dan MO 2023. – Križevica 
ističe kako su se programske aktivnosti održale tijekom 16. i 17. rujna sa dobrom posjetom građana 
pogotovo u predvečernjim i večernjim satima, dok su sportske aktivnosti privukle također solidan broj 
sportaša raznih uzrasta što manifestaciju čini sveobuhvatnom. Programske aktivnosti su se odvijale u 
okviru zacrtanih financijskih planova sa vrlo dobrim odazivom donatora što potvrđuje privrženost 
gospodarskih subjekata ovim programskim aktivnostima MO Srdoči. Kako uvijek ima prostora za 
napredak tako će i iskustvo sa ovogodišnje Križevice biti dragocjeno pri planiranju i organiziranju budućih 
čemu će se navrijeme posvetiti dužna pažnja. Predsjednik Vijeća se ovim putem još jednom zahvaljuje 
svim učesnicima spomenutih programskih aktivnosti s uvjerenjem u još uspješnije organiziranje budućih. 
 
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
        AD 2 
Predsjednik vijeća otvara raspravu te se po prispjelim dopisima utvrđuje sljedeće: 
 
-Vijeće je upoznato sa dopisom Gradonačelnika Grada Rijeke u vezi pilot projekta „Vijeće građana 
Rijeke“. 
-Vijeće je upoznato sa reakcijama stanara Ulice Tina Ujevića 2-4c kojima je zbog nove prometne 
regulacije te ulice onemogućen prilaz mjestu stanovanja sa sjeverne strane iz pravca Ulice M.Krleže te 
će se Vijeće pismeno obratiti UO za komunalni sustav i promet radi pojašnjenja nastale situacije. 
-Vijeće je upoznato sa prigovorom g. Ivoševića zbog izostanka priključenja 4 stambena objekta na 
kanalizaciju u sklopu projekta Aglomeracija Rijeka te odgovorom ViK doo kao naručitelja projekta. 
- Vijeće je upoznato sa prepiskom gđe. Božić i UO za komunalni sustav i promet u vezi nogostupa TC 
Marti Martinkovac i činjenicom da je u tijeku postupak omogućavanja nesmetanog i sgurnog prolaza 
navedenom dionicom. 
-Vijeće je upoznato sa odgovorom UO za komunalni sustav i promet u vezi upita g. Krbavca oko 
parkiranja vozila na lokaciji Tonžini 21 
-Vijeće je upoznato sa upitom gđe. Koprivnjak u vezi sa postavom koševa za otpad u parku između Ulica 
M.Lovraka i G.Krkleca kojeg će prosljediti nadležnim službama 
- Vijeće je upoznato sa prijedlogom g. Štrbca u vezi postave 3D pješačkih prijelaza na lokaciji Ulica 
Miroslava Krleže 15 i Brodokomerc kojeg će proslijediti nadležnim službama. 
-Vijeće je upoznato sa predstavkom g. Grgurića u vezi izvedbe oborinskih voda kod fitness parka Tonžino 
koja je proslijeđena nadležnim službama. 
-Vijeće je upoznato sa zahtjevom gđe. Kutnjak u vezi označavanja zabrane parkiranja ispred ulaza u 
zgradu Tina Ujevića 10 koji je prosljeđen nadležnim službama. 
-Vijeće je upoznato sa izdanim nalogom za orezivanje zelenila i šišanja trave ispred ulaza u Klub 
umirovljenika Srdoči. 
-Vijeće je upoznato sa izdanim nalogom za uklanjanjem nepoželjne vegetacije oko vodospreme MO 
Srdoči. 
-Vijeće je upoznato sa odgovorom Rijeka plus doo u odnosu na upit gđe. Keser radi prometnih problema 
u Ulici A.B.Šimića. 
-Vijeće je upoznato sa upitom gđe. Bolf u vezi rješavanja prometne signalizacije u Ulici M.Krleže kojeg 
će prosljediti nadležnim službama. 
-Vijeće je upoznato sa napomenom g. Matijevića o potrebi boljeg čišćenja igrališta kod OŠ Srdoči nakon 
raznih manifestacija. 
-Vijeće je upoznato sa nalogom za uklanjanje krupnog otpada sa lokacije kod kbr. 56 Ulice A.B.Šimića 
po prijavi g. Janjatovića 
-Vijeće je upoznato sa prijedlogom za postavu usporivača prometa na lokaciji A.B.Šimića 70 od strane 
g. Stanića te odgovorom Rijeka plus d.o.o. 
 
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
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AD3 
Pod ovom točkom dnevnog reda Predsjednik Vijeća upoznao je vijećnike sa sastankom održanim 
11.10.2023. u Gradskoj vijećnici na kojem su prisustvovali predsjednici i zamjenici MO te predstavnici 
Upravnih odjela Grada Rijeke i komunalnih društava radi upoznavanja sa radom i nadležnostima. 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 20,00 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 

 

Zapisničar  
Dražen Kalanj, privremena 
zamjena 

                                                      
                                                    
 
 

Predsjednik VMO Srdoči 
Robert Urek 
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